

**Acknowledgements/
Remerciements**

Canadian Journal of Philosophy is published with the aid of a grant from the *Social Sciences and Humanities Research Council of Canada*.

La publication du *Canadian Journal of Philosophy* est rendue possible grâce à une subvention du *Conseil de Recherches Humaines du Canada*.

Canadian Journal of Philosophy wishes to thank the *University of Lethbridge* for its generous support for the editorial administration of the journal.

Canadian Journal of Philosophy tient à remercier l'*Université de Lethbridge* de l'aide généreuse qu'elle apporte à la gestion de sa rédaction.

Canadian Journal of Philosophy is grateful for past support from its originating sponsor, the *Canadian Association for Publishing in Philosophy*. The Association is a non-profit organization, incorporated under the laws of Canada, with the object of promoting and publishing learned publications in philosophy. A regular member of the Association is a member of, and appointed by, any department of philosophy in a Canadian university, upon payment of a subscription by that department. The Association is a Registered Canadian Charitable Organization within the meaning of the Income Tax Act; donations to the Association are thus tax deductible.

Canadian Journal of Philosophy désire exprimer sa gratitude à l'*Association Canadienne des Publications en Philosophie* qui l'a aidé par le passé. L'Association est un organisme à but non lucratif, incorporé aux termes de la loi canadienne, ayant pour objet la promotion et la publication d'études savantes en philosophie. Tout membre appartenant à et désigné par, un département de philosophie d'une université canadienne est *de facto*, au reçu du règlement de l'abonnement départemental, membre à part entière de l'Association. L'Association est inscrite au Registre officiel des Organismes de Charité canadiens aux termes de la loi de l'impôt sur le revenu; les donations dont elle fait l'objet peuvent bénéficier ainsi du dégrèvement d'impôt.